
Ajankohtaiset asiat

Nuorisovaltuusto 7.5.2025

Puheenjohtajiston esitys:
Päätetään

a) kuulla puheenjohtajiston ajankohtaiset kuulumiset
b) tehdä tarvittavat vaikuttamistoimenpiteet.

Päätös:
a) kuultiin puheenjohtajiston ajankohtaiset kuulumiset

 Nuorisovaltuuston 25-vuotis juhlagaalaan saatiin tarjous esiintyjistä. Käytiin keskustelua 
niihin ja juhlagaalan budjettiin liittyen.

 Otettiin käsittelyyn puheenjohtaja Vida Amoahin valmistelema adressi nuorisovaltuuston 
kokouspalkkioiden korottamisesta valtuustoryhmille. Nuorisovaltuusto hyväksyi adressin 
nuorisovaltuutettu Aadit Phullin muokkausehdotuksella ”Täten pyydämme 
nuorisovaltuutettujen kokouspalkkioiden korottamista kunnanvaltuutettujen palkkio 
tasolle”.

o Nuorisovaltuutetut Hertta Dahlqvist, Eetu Laaksonen ja Vincent Joki jättivät 
pöytäkirjalausuman: Kaupunginvaltuutetuille kuuluvat vastuut, tehtävät ja 
päätösvalta ovat olennaisesti suuremmat kuin nuorisovaltuutetuilla, joten on 
luonnollista, että palkkiot heijastavat tätä eroa.

 Keskusteltiin mahdollisesta nuorisovaltuutettujen ja kummivaltuutettujen yhteisestä 
tapahtumasta. Kerättiin ideoita tapahtumaa varten.

b) tehtiin tarvittavat vaikuttamistoimenpiteet.

Liite:
- Vantaan nuva kokouspalkkio -adressi


